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جرقــه تشــکیل کارگروه 
اشتغال از یک گفت وگوی 
میــر  ن ا نفــره میــا و د
حیدرپــور، مدیــر دفتر 
توســعه محلــه و عضو 
«شورای معتمدین»طرق، 
و دکتر حسن زاده که سال ها 
پزشک این محله است، می خورد. سخن از کارآفرینی 
و اشــتغال برای اهالی طرق که به میان می آید، دکتر از 
تجربه چندین ساله اش پرده برمی دارد و قرارشان برای 
همکاری بیشتر گذاشته می شود تا شروعی خوب برای 

یک کار بزرگ در منطقه طرق رقم بخورد.
بی محله طرق همراهی بــزرگان و معتمدان برای  خو
اجرای کارهای باارزش به نفع مردم محله است. شورای 
معتمدان، صندوق قرض الحسنه شهید واحدی، دفتر 
کشــاورزی و خیریه امام رضا(ع) در طــرق نیز برای 
حضور در این طرح موافقت خودشان را اعلام می کنند 
تا با تشکیل کارگروه اشتغال طرق گام های مؤثری برای 
به کارگیری جوانان و بانوان طرقی برداشته شود. جلسات 
متعددی میــان افراد توانمنــد و صاحب فکر در زمینه 
اشتغال خانگی و کارآفرینی گذاشته می شود تا جمع به 
نگاه یگانه ای دست پیدا کند. ما در هشتمین گردهمایی 
این کارگروه نوپا حاضر می شویم تا بدانیم قرار است چه 
اتفاقاتی برای طرق رقم بخورد. گام های عملی تبدیل 
طرق به مرکز کارآفرینی و استفاده از ظرفیت های محله 
برای اشتغال برداشته شده است. حضور در این مجلس 
ما را امیــدوار می کند که بــه زودی خبرهای خوبی از 
طرق خواهیم شنید و برنامه های دفتر توسعه محله برای 
تبدیل طرق به پایگاه کشــاورزی در مشهد به واقعیت 
پیوند خواهد خورد. در این نشســت هــر یک از افراد 
حاضر به بیان نظرهای خــود می پردازد و آمادگی خود 

را برای همکاری با کارگروه بیــان می کند. در کلام هر 
یک از حاضران امیدواری موج می زند و هرکدام درباره 
بخشی از ظرفیت فراموش شده این محله کهن صحبت 
می کند. حضور محمد حسینی، جوان توانمند محله، 
که ظرفیت های فراموش شــده محله را شناسایی کرده 
و حسن پور که کارشــناس اقتصادی دفتر توسعه محله 
است و تجربه خوبی در کارآفرینی دارد، از نقاط قوت 

نشست است.

 همراهی همه برای اشتغال
پرورش پرندگان زینتی و کاشــت گیاهــان آپارتمانی 
۲پیشه ای است که تحقیقات و امکان سنجی آن در طرق 
درحال انجام است. حیدرپور دراین باره می افزاید: ما 
با مشــورت گرفتن از کارآفرینان و کارشناسان درحال 
بررسی مشاغلی هستیم که با ســرمایه کم و امکانات 
خانگی بتوان آن ها را به ســرانجام رساند. دغدغه  ما در 
بحث اشــتغال خانگی حضور مــادر در کنار خانواده 

است تا اشتغال مادر به تربیت فرزند آسیبی نرساند.
مدیر دفتر توســعه طــرق درباره تشــکیل کارگروه نیز 
توضیح می دهد: حدود ۲ماه است که کارگروه اشتغال با 
همراهی حسن زاده و زیرنظر دفتر توسعه محله و شورای 
معتمدان شکل گرفته است. خیریه هم در این مسیر با ما 
همراه است تا به افراد توانمندی که نیاز مالی دارند برای 

رسیدن به یک درآمد پایدار کمک کند.
او با اشاره به سند توســعه محله که به تازگی به تصویب 
اســتانداری رسیده اســت، ادامه می دهد: ما کارهای 
زیادی را می توانیم پیگیری کنیم ولی آنچه مهم است، 
برندشــدن آن صنعت در طرق اســت. در سند توسعه 
طرق در چشــم انداز پنج ساله اشاره ای به محله سبز بر 
پایه کشاورزی شده است تا این محله به یک قطب تبدیل 
شود. توان و امکانات کشاورزی در طرق هست و فقط 

باید بازآفرینی شود. کشت روش سنتی باید بهبود یابد 
و به سمت محصولات نوین و راهبردی سوق داده شود.

 باید از ظرفیت موجود استفاده کرد
حســن زاده که در «مجمع خیرین»مشــهد مسئولیت 
کارگــروه کارآفرینی و اشــتغال زایی را برعهده دارد، با 
حضور در این کار نشــان داده اســت که علاقه زیادی 
به مــردم طرق دارد. او دلیل حضــورش و فعالیت ها و 
اقداماتی که تاکنون در کارگروه انجام شــده اســت را 
تشریح می کند: من سال هاست که در طرق مطب دارم 
و دیگر خودم را یک طرقــی می دانم. مردم طرق قانع، 
پرکار و پرتلاش، ولی محروم هستند. کشاورزی طرق 
هنوز به شیوه ســنتی اداره می شود. ما باید کشاورزی را 
به سوی محصولات نوین سوق بدهیم تا درآمد بیشتری 
نصیب کشاورز شود. کشاورزان طرقی گاهی گوجه یا 
چغندر می کارند که با قیمت حداقلی از آن ها خریداری 
می شود. طرق ۵۰۰۰رأس گوسفند دارد که پشم آن ها 
سوزانده می شود. وظیفه ما این است کاری کنیم تا از این 
ظرفیت طرق به نفع تولیدکننده بهره برداری شــود. این 
محله ظرفیت زیادی دارد که از آن استفاده نشده است.

حسن زاده درباره گام های عملی کارگروه نیز می گوید: 
طــرق ظرفیت دارد که در بعضی زمینه ها برند بشــود. 
به عنوان مثال باتوجه به حجم زیاد زمین های کشاورزی 
اطراف طرق، می شــود روی تبدیل این محله به قطب 
کاشــت و فراوری گیاهان دارویی کشور کار کرد. این 
موضوع درحال رایزنی و پیگیری است. دفتر کشاورزی 
طرق موضوع آزمایش آب و خاک را پیگیری کرده است 
و به زودی کشت نشا در آن شــروع می شود. ما امسال 
یک هکتار زمین را زیر کشت گیاهان دارویی می بریم و 
در سال های بعد کشت گیاهان دارویی با سرعت زیاد 

توسعه پیدا می کند.

سیده نعیمه زینبی
دبیر شهرآرا محله

جلسه شورای اجتماعی محله مقدم با حضور اعضا در دبیرخانه شورای اجتماعی 
محلات منطقه۷ برگزار شد.

به گزارش شهرآرامحله، در این نشست درباره برنامه های شورا برای مناسبت های 
پیش رو و میلاد حضرت امیرالمؤمنین(ع) بحث و گفت وگو شد. از میان موضوع های 

پیشنهادی، تقدیر از بزرگ مردان کوچک و پاکبانان محله در دستورکار شورا قرار گرفت 
و به تصویب رسید.پاکبانانی که در محله مشغول به کار هستند، در اولویت نخست و 
پسرهای نوجوانی که در معیشت خانواده دخالت دارند، در گام بعدی از سوی اعضای 

شورا شناسایی خواهند شد تا از آن ها تقدیر شود.

كارگروه اشتغال در طرق به دنبال كارآفرينى جوانان و بانوان اين محله است

قطبى براى كار

 نازل ها درست و سرویس بهداشتی موجود 
است

به سراغ پارسا، مســئول این جایگاه، می رویم تا پاسخ های 
او را درباره نکات مطرح شــده شــهروندان بشنویم. پارسا 
می گوید: ایــن پمپ گاز ۱۲نازل دارد کــه همه آن ها فعال 
هستند. درباره سرویس بهداشتی نیز باید بگویم برخلاف 
بســیاری از جایگاه های سوخت، ما برای استفاده راننده ها 
ســرویس بهداشــتی مجزا داریم که درهای آن همیشه باز 
است.مسئول جایگاه گاز نخریسی درباره انسداد دسترسی 
از بزرگراه به این پمپ گاز توضیح می دهد: دلیل بسته شدن 
ورودی جایگاه از صدمتری، مشکلات ترافیکی بود، زیرا 
ما شــاهد بودیم برخی رانند ه ها کــه از انتهای صف عبور 
می کردند، دنده عقب بازمی گشتند که این بسیار خطرناک 
بود. پارسا با اشــاره به خروج خودروها از ورودی جایگاه 
و تــردد از معابر یک طرفه خیابان های صــدر می افزاید: با 
شهرداری منطقه مذاکراتی داشــتیم و قرار شد برای اینکه 
خودروها نتوانند از ورودی جایگاه به ســمت خیابان صدر 
خارج شوند، به ما تجهیزاتی ارائه کنند که اگر این اتفاق رخ 

دهد، بخشی از مشکل برطرف خواهد شد.

 بررسی بازگشایی ورودی پمپ گاز
برای پیگیری مطالبه شــهروندان خیابان شــهید صدر، با 
سرپرست معاونت فنی و اجرایی سازمان ترافیک شهرداری 
مشهد درباره ایجاد دسترسی به جایگاه سوخت از حاشیه 
بزرگراه بســیج گفت وگو می کنیم. مهدی مکرم در پاسخ به 
مطالبه شــهروندان می گوید: این موضوع نیازمند بررسی 
کارشناسی است که پس از انجام تحقیق و درصورت امکان، 

از بزرگراه به این جایگاه دسترسی داده خواهد شد.


